
Vragenhalfuurtje 18 april 2016 

Van: "Joustra, Willem" <Willem.Joustra@provincie-utrecht.nl> 

Datum: 16 april 2016 00:04:38 CEST 

Aan: "Graafhuis, Leo" <Leo.Graafhuis@provincie-utrecht.nl> 

Onderwerp: vragenhalfuurtje maandag a.s. 

Beste Griffier, 
 
Graag wil ik in het vragenhalfuurtje aanstaande maandag de voglende vragen stellen aan het college: 
 
 
Dit weekend moeten bewoners van Geestdorp een zelf aangelegd pad verwijderen van de Provincie. 
Ze hebben dit paadje aangelegd om niet op de weg te hoeven lopen waar autoverkeer rijdt. Volgens 
de VVD is naast auto’s lopen gevaarlijker dan niet naast auto’s lopen. De VVD heeft hierover daarom 
de volgende vragen: 
  
- Wat is veiliger: Op de rand van de weg lopen waar auto’s rijden of in de berm? 
- Welk gevaar ontstaat wanneer de bewoners de tegels niet snel weghalen? 
- Wat gebeurt er als de Provincie niet ingrijpt in de situatie? 

- welke regel voorkomt dat bewoners in dit geval hun eigen veiligheid kunnen 

vergroten?  

- En waarom wordt zo rigide gehandhaafd t.o.v. deze op het oog onschuldige 

oplossing van bewoners? 
- Kan het college de situatie gedogen voor een aantal maanden, tot meer duidelijkheid bestaat over de 
nadelen van de tegels? 
  
Mvg. 
 
Willem Joustra 
, VVD fractie 
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